
Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget

Til: Klima-, energi- og forsyningsministeren

Dato: 24. marts 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEF alm. del

Spørgsmål 245
Til artiklen »Aldrig har vi haft mere brug for grøn strøm. Så hvorfor går det så langsomt?« 
fra Dagbladet Information, den 19. marts 2022, udtaler ministeren, »at producenttariffer 
er den bedste løsning for den grønne omstilling«. Til sammenligning sagde ministeren 
tidligere i år, at »det skal være dyrere at producere sort og billigere at producere grønt«.
Vurderer ministeren, at det er i overensstemmelse med regeringens klimapolitik at gøre 
Danmark til et af de dyreste EU-lande at opstille grøn energi i, mens man fortsat holder 
hånden over store CO2-udledere, såsom Aalborg Portland, og i så fald for hvordan der er 
en overensstemmelse mellem de to?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Sikandar Siddique 
(FG).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sikandar.Siddique@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Helveg Petersen
formand
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